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1. Питања постављена Савјету министара БиХ: 

1. “Колико возила у 2012. години посједују институције БиХ, те која је њихова 

књиговодствена вриједност у 2012. години?  

2. Колико су институције утрошиле за возни парк у 2012. години (раздвојити 

одржавање од набавке нових возила)? 

2. Питање постављено Влади Федерације БиХ – „Колико возила у 2012. години 

посједују институције Федерације БиХ, те која је њихова књиговодствена вриједност 

у 2012. години, те колико су утрошиле за возни парк у 2012. години (раздвојити 

одржавање од набавке нових возила)?” 

3. Питање постављено Влади Републике Српске – „Колико возила у 2012. години 

посједују институције РС-а, која је књиговодствена вриједност, те колико се 

утрошило за возни парк у 2012. години. Раздвојити одржавање од набавке нових 

возила. 
 


